
Zápis 2/2023 

z jednání Výboru pro kulturu a cestovní ruch 

konaného dne 13. 2. 2023 od 15:00 hodin  

 

Přítomni:  Ing. Prachař Vojtěch, Břeňová Petra, Mgr. Jägerová, Klára, Procházková Lenka, 

Gubiš Jindřich, Šulák Matěj, Adamka Marek, Zemanová Hana, Ing. Vinklátová 

Květa, Mgr. Balašová Renata, Quallizová Milena 

Nepřítomni:   

 

Hosté:  Ing. Červinka Ondřej, Bc. Rázková Eva, PhDr. Mgr. Langr Ivan, Ph.D. 

 

Program: 

 

1. Úvod 

Předseda výboru Vojtěch Prachař přivítal přítomné na 3. jednání Výboru kultury a 

cestovního ruchu a zahájil jeho zasedání. Výbor se sešel v počtu 9 členů a byl prohlášen za 

usnášeníschopný. Program byl schválen všemi členy. Ověřovatelem zápisu byla zvolena Hana 

Zemanová, zapisovatelem Eva Rázková. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

2. Udílení medailí 

Výbor odsouhlasil šesti kandidátům udělit medaili a panu Nevrlému čestné občanství města 

Liberec. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

3. Dodatek smlouvy pro ANIFILM 

Přišla Renata Balašová 

Ivan Langr vysvětlit, proč se dodatek připravuje a co přesně upravuje. Výbor souhlasil 

s úpravou a dodatek schválil. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 



4. Ostatní 

Ondřej Červinka představil sebe, společnost Elset a aktivity, které v roce 2022 pro SML 

zajišťoval. Pohovořil o Adventu, který trval 25 dní, během kterého se uskutečnilo přes 70 

kulturních doprovodných akcí. Dále uvedl, že při těchto akcích spolupracuje s neziskovými 

organizacemi podporující handicapované občany (Tulipán, Kontakt). Součástí programu 

Adventu na náměstí byla i série Adventních koncertů v kostele sv. Antonína Velikého. 

Vojtěch Prachař vznesl dotaz, proč v Moskevské a Pražské ulici není instalováno vánoční 

osvětlení, které zajišťuje SML. Nespadá ale pod správu resortu kultury. Ivan Langr uvedl, že 

technický stav neumožňuje instalaci. 

Ondřej Červinka představil akci tradiční Liberecký Masopust 2023, jehož návštěvnost 

v posledních letech stoupá. A dále zmínil přípravu Velikonoc.  

Lenka Procházková vznesla dotaz, jak je vybírán program a kapely na Advent. Ondřej Červinka 

vysvětlil, že prostor je dávám jak školkám a školám, tak libereckým kapelám, které jsou 

žánrově rozlišné. Program se snaží dělat atraktivní a široký. 

Ivan Langr poděkoval Ondřejovi Červinkovi za velmi dobře odvedenou práci a zájem odvádět 

pro město poctivou práci. 

Hana Zemanová vznesla dotaz na Léto na náměstí. Zahájení by se měla ujmout skupina 

Hradišťan, termín je v jednání. Červenec by měl být v komornějším duchu – tančírny, koncert 

harmonikářů, v srpnu pak větší koncerty i akce jako Pivní festival, vše je zatím v přípravě, uvedl 

Ondřej Červinka. 

Odešla Renata Balašová. 

Přišla Květa Vinklátová 

Klára Jägerová otevřela diskuzi k Adventu a jeho jednotnému vizuálu. Dále uvedla, zda není 

ke zvážení nová koncepce celé akce, více originální a více designová, se zapojením architektů 

a TUL. Jindřich Gubiš se dotázal na otvírací doby stánků. Živá diskuze k Adventu. 

Další výbor bude 27. 3. od 15:00. Členové výboru obdrží pozvánku s týdenním předstihem. 

 

V Liberci 16. 2. 2023 

 

Zapsala: Bc. Eva Rázková v. r.                                                    Ing. Vojtěch Prachař  

    tajemnice                                               předseda 

                  

                                                                                 Hana Zemanová  

                                                                                   ověřovatelka zápisu   


